
Rapport från förbundskongressen år 2020 

 

Förbundsstyrelsen beslutade på grund av pågående pandemi att 2020 års kongress skulle 

hållas i två delar, först en i digital form där punkterna 1-16 samt punkt 24 skulle behandlas, 

varefter kongressen ajourneras och fortsätter så snart det är möjligt och där övriga punkter 

behandlas. Den digitala delen genomfördes den tolfte juni. 

Jämtlandsdistriktet representerades av två ombud: Anders Granbom och Anna-Märta Roos 

Näslund och Härjedalen av Gunvor Jansson. 

Kongressen leddes av Elving Andersson som ordförande med Martin Engman som 

sekreterare. Efter inledande punkter blev det debatt om förhandlingsordning där några 

ombud begärde att kongressen skulle besluta om återremiss av förbundsstyrelsens 

stadgeförslag till distrikten. Efter lång debatt beslutade kongressen med stor majoritet att 

hänskjuta frågan till den nyvalda förbundsstyrelsen för beredning och för beslut till den 

ajournerade kongressen. Verksamhetsberättelserna för 2017, 18 och 19 godkändes och 

lades till handlingarna, likaså revisionsberättelsen för dessa år Ansvarsfrihet för 

förbundsstyrelsen beviljades i enlighet med revisorernas förslag. 

Val till ny förbundsstyrelse förrättades. Tio ledamöter skulle väljas där Värmlands distrikt 

hade utöver valberedningens förslag nominerat en ledamot. Efter votering vann 

valberedningens förslag. 

Punkt 24 som innehöll förslag om kongressens fastställande av samgående mellan 

Härjedalens och Jämtlands distrikt och distriktets namn ska vara Jämtland Härjedalens 

distrikt.  

Undertecknad meddelade kongressen att Jämtlandsdistriktet informerat om förslaget på 

fyra styrelsekonferenser under hösten 2019. Ingen anmälde avvikande mening varför 

distriktsstyrelsen beslutade gå samman med Härjedalen och begära att 2020 års 

förbundskongress fastställer samgåendet vilket även blev kongressens beslut. 

Med detta vill jag som distriktsordförande hälsa föreningarna Sveg, Ytterberg och Hogdal 

välkomna i Jämtland Härjedalens distrikt. 

 

Anders Granbom 

Distrikt ordf. 

PS. Förbundskongressen finns inspelad och kan ses på förbundets hemsida.DS. 


